



# DER GENERALBUNDESANWALT

BEIM BUNDESGERICHTSHOF

Der Generalbundesanwalt • Postfach 27 20 • 76014 Karlsruhe

Law Office of  
Dexter K Kaiama  
- by e-mail -

kaiamalawoffice@gmail.com

Aktenzeichen	Bearbeiter/in	☎ (0721)	Datum
3 ARP 85/13-4 (bei Antwort bitte angeben)	RiLG Dr. Kreicker	81 91 - 0	10. September 2013

**Betrifft:** Strafanzeige gegen Verantwortliche der Deutsche Bank AG u.a. wegen Kriegsverbrechen nach dem VStGB durch Veranlassung der Zwangsräumung einer Immobilie auf Hawaii (USA) vom 28. August 2013

Sehr geehrter Herr Kaiama,

mit Schreiben vom 28. August 2013 haben Sie beim Generalbundesanwalt Strafanzeige gegen Verantwortliche der Deutschen Bank AG und andere wegen Kriegsverbrechen nach dem VStGB erstattet.

Ich habe Ihre Strafanzeige geprüft, von der Einleitung eines Ermittlungsverfahrens jedoch gemäß § 152 Abs. 2 StPO abgesehen.

Die von Ihnen in Ihrer Strafanzeige geschilderten mutmaßlichen Vorfälle fanden nicht im Rahmen eines bewaffneten Konflikts statt, womit eine Strafbarkeit wegen Kriegsverbrechen nach dem VStGB von vornherein nicht in Betracht kommt. Für eine anderweitige in die Verfolgungszuständigkeit des Generalbundesanwalts fallende Strafbarkeit liegen keine zureichenden tatsächlichen Anhaltspunkte vor.

Ihrer Anzeige war daher keine Folge zu geben.

Mit freundlichen Grüßen

Im Auftrag



(Dr. Kreicker)

**The Federal Public Prosecutor General  
at the Federal Court**

The Federal Prosecutor General; P.O. Box 27 20; Karlsruhe 76014

Law Office of  
Dexter K Kaiama  
-by e-mail-  
kaiamalawoffice@gmail.com

<b>Reference number</b>	<b>Person processing</b>	<b>Telephone (0721)</b>	<b>Date</b>
3 ARP 85/13-4 (Please indicate when replying)	RiLG [District Court Judge] Dr. Kreicker	81 91 – 0	10 Sept 2013

RE: Criminal complaint of 28 August 2013 against persons in authority of Deutsche Bank AG et al. for committing war crimes according to the VStGB [German International Criminal Code] by causing the forced eviction from a real property in Hawaii (USA).

Dear Mr. Kaiama.

By letter of 28 August you brought a criminal complaint to the Federal Public Prosecutor General against persons in authority of Deutsche Bank AG and others for war crimes according to VStGB [German International Criminal Code].

I have reviewed your complaint but refrained from initiating prosecution according to title 152, section 2 of StPO [German Code of Criminal Procedure].

The alleged incidences described in your criminal complaint did not take place in the context of an armed conflict; hence punishability for war crimes is out of the question from the outset. For any ulterior punishability within the jurisdiction of the Federal Prosecutor General no reasonable actual indications are at hand.

In consequence, no follow-up could be given to your complaint.

Sincerely,

By Order

[signature]  
(Dr. Kreicker)